Lantau Development Advisory Committee Traffic and Transport Sub-committee First Meeting

大嶼山發展諮詢委員會 交通及運輸小組 第一次會議

Date 日期: 30 October 2014 (Thursday) / 2014 年 10 月 30 日 (星期四)

Time 時間: 3:00 pm - 5:00 pm / 下午 3 時至下午 5 時

Venue 地點: Conference Room 4110B, Transport Department, 41/F, Immigration

Tower, 7 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong.

香港灣仔告士打道7號入境事務大樓41字樓4110B號運

輸署會議室

Agenda 議程

1. Terms of Reference, House Rules and System of Declaration of Interests (TT SC Paper No. 01/2014)

職權範圍、內務守則及利益申報制度 (交通及運輸小組文件第 01/2014 號)

2. Work plan of the Traffic and Transport Sub-committee

(TT SC Paper No. 02/2014)

交通及運輸小組工作計劃

(交通及運輸小組文件第02/2014號)

3. An overview of the current road network in Lantau and the major road improvement projects completed in recent years

(TT SC Paper No. 03/2014)

檢視大嶼山現時道路網絡及近年完成的大型道路工程(交通及運輸小組文件第03/2014號)

4. Proposals related to existing traffic and transport arrangements and facilities in Lautau submitted by Members of the Lantau Development Advisory Committee and the public

(TT SC Paper No. 04/2014)

大嶼山發展諮詢委員會委員及公眾人士提交有關現時大嶼山公交安排及交通運輸設施的建議

(交通及運輸小組文件第 04/2014 號)

5. Traffic and transport arrangements and measures put in place to reflect the current planning intention for Lantau : South Lantau Closed Roads (TT SC Paper No. 05/2014)

根據大嶼山現時規劃實施的交通運輸安排及措施: 南大嶼的封閉道路 (交通及運輸小組文件第 05/2014 號)

6. Introduction to the East Lantau Metropolis Plan and road links between East Lantau Metropoils and Lantau

(TT SC Paper No. 06/2014)

東大嶼都會計劃介紹及東大嶼都會與大嶼山的道路連接 (交通及運輸小組文件第 06/2014 號)

7. Any other business

其他事項